



## **Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 30 maj 2023**

### **Närvarande:**

Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, Zara Linder, Agneta Torkelskogh, Emil Andersson, Björn Tosterud, Anna Elf Andersson, Ann Båge, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt, Peter Nilsson

### **§ 1 – Mötets öppnande**

Evelina hälsade välkommen till mötet och hem till henne och Marcus i Bunn.

### **§ 2 – Dagordningens godkännande**

Dagordningen godkändes.

### **§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare**

Till detta valdes Emil och Jesper.

### **§ 4 – Föregående protokoll och justering**

Protokollet läggs till handlingarna

### **§ 5 Frågor för mötet**

#### **§ 5.1 Vattenanalyser**

Analyser på dricksvattnet har uppvisat något förhöjda halter av BAM (bekämpningsmedel), nya prover har tagits, vilka också visar halter strax över gränsvärdet. Jesper har tagit in offert på reningsutrustning (aktivt kolfilter). Offerten är på 30 000 kr och reningen omfattar både dricks- och duschvatten och inkluderar även service på avhärdningsfiltret. Styrelsen beslutar att installera filter enligt offert. Bidrag söks för kostnaderna.

## § 5.2 Mattcurlingen

Inger och Ann planerar invigning/öppet hus av mattcurlingen. Leverantören kommer gärna på en sådan tillställning och vill också gärna att vi bjuder in press/tidningen. Reklam för anläggningen görs på sociala medier och anslagstavlor (t.ex. Kryssset och kyrkorna). Information läggs på uthyrningssidorna av Inger.

## § 5.3 Städning av ÖIS-gården

Avtalet med Stormtrivs är uppsagt Malins städ startar städ efter 1 september.

## § 5.4 Lärgrupper

Fotbollssektionerna, gymnastik och gymsektionerna har informerats och lärgrupper är upplagda och inrapporterade.

## § 5.5 Bingolotter

Går inte alls, säljer inget i kiosken. Inget intresse i sektionerna att sälja just nu, vi väljer att pausa detta. Inger gör ett försök med digital försäljning. Till jul och nyårs uppsittarkvällar säljer vi igen, och fortsätter med adventskalendrar.

## § 5.6 Evenemang och aktiviteter

- **IronMan** 9 juli. Saknas fortfarande personer. Sektionerna gör nya förfrågningar och meddelar Inger.
- **Sommarsläpet**, 26 och 27 juni, kl 11-15. Evelina efterfrågar någon ytterligare som kan stå i kiosken. Zara tar kiosken 27/6.
- Vi har fått 9600 kr för **sommarkollo** 20 och 21 juni kl 9-16. Medlen avser mat, pyssel och innebandyklubb för låg- och mellanstadiebarn. Emil och innebandy-tjejlaget F08-10 sköter detta. Vi gör reklam för detta och ber rektorn att lämna ut info inför sommarlovet.

## § 5.10 Ledarträff till hösten

Förslag att ta in en personlig tränare som håller en föreläsning och ett träningspass. Sara Folkesson i gruppträningssektionen har kontakt

med tränaren. Samt förslag att lunch ingår. Någon ytterligare rolig aktivitet och fortsätta värdegrundsarbetet. Vi önskar en person från gymmet och en från seniorfotbollen som hjälper till att planera. Tanken är att köra någon gång i början av säsongen.

### **§ 5.11 Energieffektivisering/solceller**

Vi diskuterar hur vi ska jobba med energieffektiviseringsfrågor. Och att vi behöver ta ett helhetsgrepp om frågan snarare än att titta på solceller som ett enskilt projekt. Ventilation och isolering av taket är exempel på åtgärder. Jesper och Anna tillfrågar Ulf Öblom att vara med och diskutera möjliga åtgärder och kostnader för dessa.

### **§ 5.11 Revidering stadgar**

Stadgarna ska ses över och beslutas vid halvårsmötet, sektionerna uppmanas att se över hur de är skrivna idag. Framförallt efterfrågas att sektionerna ser över vilka distriktsförbund vi är med i. Frågan om antalet sektioner är ändamålsenlig eller om det finns skäl att se över om vi ska slå ihop några sektioner.

### **§ 5.12 Lunken**

Frågan om vi ska dra igång ett Lunken-projekt och sikta på att köra till våren. Styrelsen är positiva och går igång på frågan. Evelina, Jesper och Nicklas drar igång ett projekt med sikte på

## **§ 6 Teamen**

### **§ 6.1 Administration**

- Red Locker - gratis mensskydd i omklädningsrum och på toaletter. Vi får 70 % i bidrag. Styrelsen beslutar att vi ska ha Red Locker.
- AMA vill ha vinterprojekt. Staket mot infarten, målarprojekt, takisolering föreslås. Frågan tas upp vid fastighetpunkten.
- Vi är nu 854 medlemmar, vilket är 50 färre medlemmar än förra året vid den här tidpunkten. Sektionerna uppmanas att se över att medlemmarna betalat.
- Ledare på laget, återstår lite.
- Facebook sida – de sektioner som inte har någon kontaktperson meddelar detta till Nicklas. Och ser till att lägga ut notiser.

### **§ 6.2 Bidrag**

Vi kan söka el-stöd för föreningar och företag – Julia tittar på detta.

### **§ 6.3 Ekonomi**

Vi har för första gången ett gemensamt resultat för hela föreningen samlat. (Applåder!) Intäkter på 445 000 kr, med bidrag blir det drygt 900 000 kr. Resultat är för januari – april totalt 145 000 kr.

### **§ 6.4 Fastighet**

Vi behöver en fastighetsgrupp som tittar på vår fastighet, vad behövs göras och vad kostar det. Evelina och Emma sätter ihop en grupp med lämplig kompetens för att få grepp om frågorna. Både utveckling och underhåll / drift bör ingå.

Nya möbler är beställda och kommer vecka 26.

### **§ 6.5 Grönyta**

Husqvarna AB testar två automowers på vår anläggning i år.

### **§ 6.2 Försäljning/sponsring**

Toalettpappersförsäljningen har inte gått lika bra den här gången. Det kan ha berott på problem med länkarna. Ungefär hälften jämfört med tidigare försäljning.

## **§ 10 Övriga frågor**

- Svevia hyr grusplanen för husvagnar och arbetsmaskiner, betalar 1500 kr per natt.
- Gymsektionen ser över möjligheten att hyra ut ställplatser igen. Vi behöver ha system för att se till att planen är tom vid t.ex. fotbollsmatcher – det finns appar för det.
- Önskemål om utemöbler, det finns en person i trakten som gör rastplatsmöbler (bänkar och bord i ett). Styrelsen anser att det finns behov av nya utemöbler och att det är bra att gynna lokala entreprenörer. Emil tar kontakt med personen och tar in prisuppgifter på fyra möbler.

- Halltider, införs höstens aktiviteter behöver sektionerna använda hallarna ha ett möte där vi fördelar tider. Julia sammankallar till ett möte innan sommaren.
- Fråga om våra avgifter har dykt upp från olika håll. Medlemsavgifter/spelaravgifter i förhållande till Vista och GAIS. Det har också diskuterats i gymsektionen om att det är dyrt med kort tids gymkort + medlemsavgift. En arbetsgrupp behöver se över frågan och om vi behöver justera förhållandet mellan medlemsavgifter och spelaravgifter. Särskilt i förhållande till andra föreningar i trakten som vi samarbetar med. Evelina kallar till ett särskilt möte för den här frågan.

### § 13 Kommande möte

- Nästa styrelsemöte är 31 augusti.

### § 14 Mötet avslutas

Evelina tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet. Styrelsen tackar Evelina och Marcus för gästfriheten och maten.

**Sekreterare:**

**Justerare:**

---

**Emma Willaredt**

---

Emil Andersson

---

Jesper Wetterbrandt